
 

 

 
 
 
 
 

Beslutningsreferat -  MED-udvalgsmøde 
 
Tidspunkt: Onsdag den 21.3. 2018, kl. 09.00 – 11.00, Heltidsskolen 
 
Mødedel- 
tagere: René Berg Andersen, Kim Ankerstjerne Thorsen, Henrik Bille Krebs, Bo 

Jacobsen, Peter Larsen, Nikolaj Høegh Skjøde, Steffen Reng Andersen 
 
Mødeleder:   Steffen Reng Andersen 
Referent:   
 
Pkt. 1   Opfølgning på referatet fra 17.1.2018 – ingen kommentarer 
  
Pkt. 2   Siden sidste møde 

 
Fra ledelsen: Procesplanen for specialundervisningsområdet – 

mulig indflydelse på RU. 
 Blandt andet FGU - mulig indflydelse på RU. 
 MUS i gang i HU 
 Brugermøde den 12.4 på Nyholm 
 6036 tilmeldte elever i undervisningsregi 
 AMO-valg afviklet i de respektive områder 
 5-600 elever til ungdomsskolernes dag 11.3.2018 
 Medarbejderarrangement 4.5.2018 – invitationer og 

planlægning i gang. 
 
Fra medarbejderne: Opfølgning på Antimobbestrategien – implementeret 

med afsæt i de forskellige kerneområder 
  Orientering om OK-processen, lockout, strejke, etc. 

 
Pkt. 3  Status på aftalemål i Randers Ungdomsskole-regi 
 

Vi drøfter den medsendte status på aftalemål.  
   
  Status på aftalemål,2017, samt aftalemål 2018-20 drøftet og tiltrådt. 
 
Pkt. 4  Økonomi i RU 
 

 Orientering om regnskab for 2017 

 Budget, 2018.  
 
 



 

 

 
 
 
 
 
 
Årsresultat for 2017 fremlagt – overførsel på ca. 60.000kr., svarende til 
0,2%. Enkelte steder med merforbrug, andre med et mindre forbrug. Fokus 
på dette i 2018. 
 
Budget,2018 fremlagt og drøftet – flere midler til kerneområderne.  
 

Pkt. 5  Fraværsstatistik 
 
  Vi gennemgår de seneste fraværstal på et overordnet plan. 
 

Sygefraværsstatus med afsæt i SD – Mere tid og trivsel – for perioden 1.1-
2018 til 13.3.2018.  
Samlet 270 sygedage fordelt på 109 medarbejdere. Heraf tegner 4 
medarbejdere sig for 176 – der er forløb i gang med alle. 

 
Pkt. 6  Kommende møder og årshjul  
   

Jf. årshjulet for arbejdsmiljøarbejdet – ”Gennemgang af arbejdsstedets 
indretning” 

   
Det er en fælles opgave mellem AMR og medarbejdere, at få gennemgået 
arbejdsstedets indretning. 

  
Pkt. 7  Eventuelt 
 

Kaosambassadens gulv i salen skal synes – der tages kontakt til 
Ejendomsservice. 
 
 

 
Med venlig hilsen 

 
 

 
Steffen Reng Andersen  Nikolaj H. Skjøde 

Formand    Næstformand 


